
Gamla Tröingebergs Vägförening 

Falkenberg 

Årsmötesprotokoll 2019-02-06   

Mötets öppnande 

Ordförande Tobias Blixt hälsade alla deltagare välkomna 

§ 1 Val av ordförande för stämman  
Tobias Blixt valdes till ordförande. 

§ 2 Val av sekreterare för stämman  
Frans Karlsson valdes till sekreterare. 

§ 3 Val av två justeringsmän  
Mattias Fredklint och Leif Martinsson valdes till justeringsmän. 

§ 4 Styrelsens och revisorernas berättelser  
Tobias Blixt läste upp styrelsens och revisorernas berättelser och mötet godkände därefter 
dessa. 

Pontus Berge, Kassör, redovisade kort resultatrapporten. Störst kostnad har varit 
asfaltering vilket har följt budget. 

§ 5 Ansvarsfrihet för styrelsen  
Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2018. 

§ 6 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna  
Inga inkomna motioner. 

 § 7 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Inga förslag till ändring. Stämman beslutade att behålla föregående års ersättningsnivåer.  
  
 § 8 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  
Tobias Blixt redovisar budget för 2019. Inga förändringar av medlemsavgifter för 2019. I 
budget tas höjd för utgifter rörande asfaltering. Under 2019 fortskrider vägunderhåll med 
asfaltering enligt utarbetad plan. 

 § 9 Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter  

Till styrelsen valdes 
Ordförande 2 år Patrik Petersén, nyval (tidigare ledamot) 
Ledamot 2 år Dennis Fogelström, omval. 
Ledamot 2 år Magnus Vernersson, nyval (tidigare suppleant)   
Ledamot 2 år Frans Karlsson, nyval (tidigare suppleant)  
Ledamot 1 år Sebastian Almgren, nyval. 
  
Suppleant 2 år Jacques El-Haddad, omval. 
Suppleant 1 år Tommi Tihinen, nyval 

Avgående från styrelsen 



Tobias Blixt 
Pontus Berge 

 § 10 Val av revisorer och suppleanter  
Omval på Mats Andersson och Per Gruvaeus  

 § 11 Val av valberedning  
Omval på Mikael Isaksson  

§ 12 Övriga frågor  
Mötesdeltagare framförde synpunkter på att grönområde, vid Platåvägen mellan nr 6-8, 
inte sköts. Styrelsen har ingen förklaring till varför området inte har skötts, men bedömer 
utifrån beskrivning att området ska skötas. 

En mötesdeltagare framförde ett förslag om att öppna upp Vidablicksvägen (ner mot 
Tröingebergsvägen) för biltrafik.  I dag är det cykelväg med bommar. Styrelsen misstänker 
att cykelvägen är upprättad som ett mer trafiksäkert alternativ för cyklister och 
fotgängare än Österleden. Styrelsen har inga vidare detaljer utan hänvisar 
mötesdeltagaren att kontakta kommunen i frågan. 

 § 13 Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt.  
Hos Frans  Karlsson, Ragnar Perssons väg 4, kl 18.00 2019-02-26 

Vid protokollet 

Frans Karlsson 

Justeras 

Mattias Fredklint    Leif Martinsson


